



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: LT\_ST 20-21/039

敬啟者:

### 2020-2021 年度「暑期班」通告

貴子弟在 2020-2021 年度「補考試」中，仍未符合升級條件，故必須參加「暑期班」，上課日期為 2021 年 7 月 19 日(星期一)至 7 月 30 日(星期五)，共 10 日。最後一天將進行評估測試，以讓校方評定 貴子弟是否符合升級要求，詳情如下：

時間	內容
9:00- 9:50	暑期作業
9:50-10:05	小息
10:05-10:55	課外閱讀
10:55-11:10	小息
11:10-12:00	中、英文寫作/撰寫讀書報告/評估測試

注意：同學必須每天攜帶暑期作業回校以供上課之用，並穿著整齊校服依時回校。

如學生告假，必須依照校方指引《詳情請參閱學生手冊第 18 頁》。事假必須在事前遞交家長信向校方提出申請，病假必須於回校時提交醫生證明。無故缺席兩天或以上，將視作未符合升班要求。敬請督促 貴子弟依時上課。

學生於「暑期班」期間需遵守秩序，認真完成作業。倘學生達到「暑期班」之評估要求而又符合升級條件，將准予試升；若評估後仍未能符合升級條件，將評予留級。以上各項，敬希 台端垂注。如有任何問題，可向何濤助理校長查詢。

此致  
各位家長

校長：\_\_\_\_\_ 謹啟



鄭智賢

二零二一年七月十六日

【註：本信函需加蓋校印方為有效】



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): [wkc@wkc.edu.hk](mailto:wkc@wkc.edu.hk)

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

Ref. No.: LT\_ST 20-21/039 (E)

16<sup>th</sup> July, 2021

Dear Parents/Guardians,

### Summer course 2020-2021

We regret to inform you that your child has failed to fulfil the condition for promotion after sitting for the make-up examinations, and consequently he/she is required to attend a 10-day summer course which is from 19<sup>th</sup> July (Monday) to 30<sup>th</sup> July (Friday). There will be an assessment on the last day in order to allow our school to decide whether your child has fulfilled the requirements of promotion.

The details of the summer course are as follows:

Time	Activities
9.00 - 9.50 a.m.	Summer holiday assignments
9.50 - 10.05 a.m.	Recess
10.05 - 10.55 a.m.	Extensive reading
10.55 - 11.10 a.m.	Recess
11.10 a.m.- 12.00 noon	Chinese or English writing/book report/ written assessment

Remarks: Students are required to bring their summer holiday assignments every day.

Please note being late and early departure without valid reasons is not allowed. In case of leave, please follow the procedure stated on p.18 of the student handbook. Students are highly encouraged to take the opportunity to attend the classes seriously and complete the task assigned.

Should your child complete the summer course and pass the written assessments, he/she will get promoted and vice versa. For enquiries, please contact the assistant principal Mr. HO To at 27776289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin  
Principal